
Bestyrelsesmøde d. 23.09.2014   

Til stede: Pia, Lene, Diana, Thomas, Erwin 

1.   Referat fra sidste møde: 

       Referatet er godkendt. 

2.   Økonomi: 

       Status quo fra sidste møde. Thomas har fået regnskaberne for stævnerne. 

3.   Siden sidst: Aktivitetsudvalg - Baneudvalg - Stævneudvalg. 

       Aktivitetsudvalg: Modtaget referat. Der er mange spændende ting under  

       planlægning. 

       Baneudvalg: Intet nyt. 

       Stævneudvalg: Intet nyt. 

4.   Dommerhuse - status: 

       Lene og Thomas har set på Broholms dommerhuse. Skolen skal producere vores. 

       Lene kontakter skolen (John) for at aftale dato for et møde om produktionen. 

5.   Faste folde: 

       Thomas ordner afdækningen af stolpeenderne. Pia maler hjørnerørene. 

6.   Container til opbevaring - status:  

       Pia har talt med skolen om placering af containeren. Den er produceret af alu- 

       minium. Vi må placere den i forlængelse af klubhuset, hvis vi til en begyndelse 

       maler den sort og inden for rimelig tid beklæder den med træ, så den fremtræder 

       ligesom klubhuset. 

7.   Spørgeskemaer: 

       Lene gør dem færdige. De skal bruges til Tregangsstævnet 1. marts. 

8.   Ansøgning for ungrytter Kristian Tofte: 

       Fynske Bank har doneret 5.000 kr. 



9.   Generalforsamling - SkeifaNyt 

       Generalforsamling afholdes 21. januar 2015. Indkaldelse i SkeifaNyt 10.  

       november 2014. 

10. Cowboyfest , – hvor langt er vi. 

       Invitationen er sendt ud, forberedelsen er i fuld gang. 

11. Eventuelt: 

       Vores forsikringsspørgsmål er afklaret. Vi er forsikret for skader på officials  

       og hjælpere via DI, og for skader på materiel lånt fra skolen er vi dækket af  

       skolens forsikring. 

       Tilbage er kun forsikring af vores anlæg og løsøre. Pia tager kontakt til et for- 

       sikringsselskab om dette. 

Næste møde: 13.10.2014 kl. 19.00. 

   

        

        

 

 

  

        

         

 

        

 

        

        


